
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 15.07.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: inwestycji w rejonie Kanału Gliwickiego, Dzielnica Łabędy.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje, o planowanej budowie fabryki 

akumulatorów (o powierzchni 200 hektarów), w rejonie Kanału Gliwickiego, Dzielnica 

Łabędy. 

W związku z powyższym, proszę o informacje czy w/w informacja o budowie fabryki  

jest prawdziwa, jeżeli tak to proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Kto jest inwestorem? 

2. Jakie dobra mają być wytwarzane w ramach przyszłej inwestycji?  

3. Jaka jest powierzchnia planowanej inwestycji? 

4. Na jakich działkach ma być przeprowadzona planowana inwestycja?  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 


